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با توجه به سوابق کاری،  انتخابم 
قابل قبول است

سیما: بقیه نه قهرمان شدند، 
نه مدعی اند

سخنگوی باشــگاه استقلال با استناد 
بــه اینکــه تیم تحــت هدایــت جباری 
مدعــی قهرمانی در جام حذفی اســت، 
تأکیــد کــرد اوضــاع آبی پوشــان خیلی 
وخیم نیســت. ســاعده ســیما دیروز در 
نشست خبری حاضر شــد و به سؤالات 
خبرنگاران پاسخ داد. او در توضیح دلیل 
انتخاب خود به عنوان سخنگوی باشگاه 
استقلال، تأکید کرد که هیئت مدیره جدید 
پاسخ گویی و شفافیت را در برنامه کاری 
قرار داده است. او در واکنش به طرح این 
موضوع که در گذشته در فضای سیاسی 
فعالیت می کــرده و حالا در حوزه ورزش 
و فوتبال کار می کند، گفت: «انتخاب بنده 
برای این جایــگاه، به مجموعه مهارت و 
فعالیت هایم مربوط می شــود. به نظرم 
در انتخاب مدیــران، حوزه های کاری من 
نقش داشته است. برای سخنگو، نیاز به 
توانمندی هایی برای ارتباط با رســانه ها 
و هواداران و البته شــفاف صحبت کردن 
درباره برنامه های باشــگاه هســت که با 
توجه به سوابق کاری ام این انتخاب قابل 
قبول است  ». ســاعده سیما درباره انتشار 
صدای ضبط شــده علیرضا اسدی، عضو 
هیئت مدیره باشــگاه و نگرانی هواداران 
اســتقلال تصریح کرد: «آقای اســدی در 
هیئت مدیره حضور خواهند داشت. آنچه  
از زبان ایشــان منتشر شد، یک بی اخلاقی 
بود و حرفــه ای نبود، ولی این صحبت ها 
اظهارنظر شــخصی بــود. بــرای ادامه 
فعالیت ایشان در هیئت مدیره و آکادمی 
باشــگاه تغییری صــورت نمی گیرد و به 

کارشان ادامه می دهند ».

 ســخنگوی باشگاه اســتقلال درباره 
ادامه همکاری با مجتبی جباری تصریح 
کرد: «جباری از بزرگان و ســرمایه بزرگ 
اســتقلال اســت و همیشــه دنبــال این 
هستیم که کنار باشگاه باشد تا از وجودش 

استفاده کنیم.
 جباری در شــرایطی بــه تیم ملحق 
شــد  که حضورش ازخودگذشتگی بود و 
اتفاقا موفق عمل کرد. اینکه هیئت مدیره 
خواهان ادامه همکاری با جباری اســت، 
در آن شــکی نیســت و تصمیم نهایی با 
خود ایشان است. اینکه در چه جایگاهی 
ادامه فعالیت می دهد، صحبت خواهیم 
کرد. هنوز چیزی درباره ماتزاری روشــن 
نشده؛  مذاکراتی با مربیان خارجی انجام 
شده  که یکی از این مربیان ماتزاری است. 
آنچه  هوادار استقلال باید دغدغه داشته 
باشد، این نیســت که سرمربی چه کسی 
اســت و با چه بازیکنانی مذاکره شــده؛ 
آنچه  هوادار باید مطالبه کند بســتن تیم 
مدعی برای فصل آینده اســت. ما به این 
خواســته هواداران در فصل آینده پاسخ 

می دهیم  ».
ســیما دربــاره اختلاف نظرهــا بیــن 
اعضای هیئت مدیــره و همچنین آخرین 
وضعیت جذب والتر ماتزاری  توضیح داد: 
«اختلاف نظر با اختلاف داشــتن متفاوت 
است. الان از جلسه هیئت مدیره می آیم 
و اختلافی وجود نــدارد. اختلاف نظر در 
مورد مسائل باشگاه وجود دارد، اما آنچه  
اتفــاق می افتــد نظر جمعی اســت. در 
ضمن آنچه از توییتر آقای تاجرنیا منتشر 
می شود، نظر شخصی ایشان است و حق 
هر عضو هیئت مدیره است که در فضای 
مجــازی فعالیت کنــد. دربــاره انتخاب 
سرمربی خارجی با دو، سه مربی صحبت 
کرده ایم که ماتزاری یکی از گزینه هاست. 
دنبال این هســتیم که به دور از هیاهو و 
با توجه به تجربه قبلی از قرارداد مربیان 
خارجی گذشــته، عقد قراردادی محکم 
باشگاه های حرفه ای  باشیم. مثل  داشته 
قرار است یک مدیر ورزشی داشته باشیم. 
ترجیــح هیئت مدیره این اســت که مدیر 
ورزشی را قبل از انتخاب سرمربی خارجی 
انتخاب کنند ». سخنگوی باشگاه استقلال 
گفــت:  صحبت هایــش   از  بخشــی  در 
«وضعیت استقلال خیلی وخیم نیست. 
اگر لیگ را از دســت داده ایم، می پذیریم 
مشکلاتی از قبل وجود داشته، ولی مدعی 
قهرمانــی حذفی هســتیم. هیئت مدیره 
جدیــد از نیم فصل اضافه شــده اســت. 
تیم های دیگر نه در لیگ قهرمان شدند و 
نه در لیگ نخبگان آســیا نتیجه گرفتند و 

نه مدعی جام حذفی هستند ».

موفقیت فرهاد مجیدی در انجام مأموریت
تیم البطائح با هدایت فرهاد مجیدی در هفته بیست وســوم لیگ امارات به 
پیروزی رســید تا ماندن این تیم در لیگ قطعی شود. در این بازی البطائح با 
هدایت فرهاد مجیدی در ورزشگاه خانگی خود از بنی یاس پذیرایی کرد و توانست با 
یک گل به پیروزی برســد. شــاگردان فرهاد مجیدی با پیروزی ای که در این بازی به 
دســت آوردند ۲۶امتیازی شــدند و در رده دوازدهم جــدول رده بندی باقی ماندند. 
اختلاف شــاگردان مجیدی با تیم سیزدهم به هشت امتیاز افزایش پیدا کرد تا ماندن 

این تیم در لیگ برتر امارات تا حدود زیادی قطعی شود.

قهرمانی تیم وزنه برداری جوانان ایران در جهان
رقابت هــای وزنه برداری جوانان و نوجوانان جهان که از ۱۰ اردیبهشــت به 
میزبانی لیما پرو آغاز شد، با قهرمانی ایران به پایان رسید. کاروان وزنه برداری 
جوانــان ایران در پایان این رقابت ها با ۱۰ طلا، ۹ نقره، پنج برنز بر ســکوی نخســت 
ایســتاد. در این مسابقات آلما حسینی در دسته ۶۴ کیلوگرم نوجوانان دختر با رکورد 
۱۱۱ کیلوگــرم در دوضرب و ۱۹۷ کیلوگرم مجموع به مدال نقره و برنز رســید. ایلیا 
صالحی پــور نیز مــدال برنز دوضرب دســته ۸۱ کیلوگرم را با رکــورد ۱۹۵ کیلوگرم 
تصاحب کرد. در آخرین دســته رقابت ها و در دســته مثبت ۱۰۹ کیلوگرم، رقابت دو 
ایرانی هیجان و جذابیت فراوانی را به طرفداران وزنه برداری داد. حمیدرضا محمدی 
تنهــا در یک ضرب بــا ۱۸۱، در دوضرب با ۲۱۳ و مجموع ۳۹۴ کیلوگرم ســه طلا را 
تصاحب کرد. طاها نیز که پا به پای محمدی پیش رفت، سه نقره را بر گردن آویخت. 
او در یک ضرب ۱۸۰، در دوضرب ۲۱۲ و مجموع ۳۹۲ کیلوگرم را به نام خود ثبت کرد 
و نایب قهرمان دنیا شد. سهراب مرادی، سرمربی تیم ملی وزنه برداری جوانان گفت: 
«خدا را شــکر پتانســیل وزنه برداری ایران این قدر زیاد است که ما نگران جانشین ها 

نیستیم و از دل همین تیم قهرمان المپیک بیرون می آید».

کشتی بیشترین سهم را در بودجه فدراسیون ها دارد
نشســت هیئت اجرائی کمیتــه ملی المپیک برگزار شــد و مهدی علی نژاد، 
دبیرکل کمیته ملی المپیک مصوبات جلسه را اعلام کرد. علی نژاد بیان کرد: 
«پنجاهمین جلسه بود و موضوعات مختلفی مطرح شد. اولین موضوع بودجه ۳۰۴ 
میلیارد تومانی بود که براســاس شــاخص های جدید تصویب شــد. این پول جدا از 
خدمات غیرنقدی و اعزام هاســت». او در مورد اینکه سهم هر فدراسیون از بودجه 
چقدر است، تأکید کرد: «وارد اعداد نمی شوم اما بیشترین سهم را کشتی دارد. بودجه 
بســیاری از فدراسیون ها تغییری نکرده و بودجه هیچ فدراسیونی از عددی که سال 
قبــل گرفته کمتــر نخواهد بــود». دبیرکل کمیته ملــی المپیک در مورد بورســیه 
ورزشــکاران برای IOC گفت: «برای ســال های ۲۰۲۵ تا ۲۰۲۸ قرار است با در نظر 
داشتن برابری جنسیتی، شش مرد و شش زن از این بورسیه استفاده کنند. همچنین 
مبلغ آن به ۷۵۰ دلار افزایش یافت. برای انتخاب ورزشــکار بورسیه فرایندی وجود 
دارد و نیازمند تعهد ورزشــکار و فدراســیونش است تا فرایند تکمیل شد. بورسیه تا 
زمانی است که فرد سهمیه المپیک بگیرد و اگر سهمیه نگیرد، اتوماتیک وار بورسیه 

قطع می شود بنابراین ما نفراتی را انتخاب خواهیم کرد که بتوانند سهمیه بگیرند».

ارونوف در اختیار کادرفنی پرسپولیس
رئیس کمیته پزشــکی پرســپولیس اعلام کرد اوســتون ارونوف تست های 
پزشکی را با موفقیت پشت سر گذاشته است. فرید زرینه درباره شرایط ستاره 
ازبکستانی سرخ های پایتخت گفت: «اوستون ارونوف، دوشنبه در تست های پزشکی 
شــرکت کرد و آنها را با موفقیت پشت سر گذاشــت. به این ترتیب، از نظر پزشکی، 
آســیب دیدگی او بهبود یافت و از روز سه شــنبه در اختیار کادر فنی قرار گرفت». او 
درباره شــرایط این بازیکن برای بازگشــت به میادین توضیح داد: «کادر پزشــکی و 
فیزیوتراپیســت تیم تلاش زیادی کردند این بازیکن، مصدومیت را هرچه زودتر پشت 
سر بگذارد. با توجه به نتیجه تست ها و موفقیت بازیکن در انجام آنها این مهم انجام 
شد ولی درباره سایر مسائل چون شرایط بازیکن، قاعدتا کادر فنی تصمیم می گیرد».

تیم والیبال فولاد سیرجان راهی ژاپن شد
نخستین دوره لیگ قهرمانان مردان آسیا از ۲۱ تا ۲۸ اردیبهشت با حضور ۱۲ 
تیم از جمله فولاد ســیرجان ایرانیــان به میزبانی ژاپن برگزار خواهد شــد. 
قهرمان لیگ برتر والیبال مردان ایران با هدایت بهروز عطایی دیروز با ۱۴ بازیکن راهی 
شهر ناگویا شد. اشکان حق دوســت، خاویر کنسپسیون، اسماعیل مسافر، احمدرضا 
شهســواری، اروین انگاپــت، محســن دلاوری، علیرضا عبدالحمیدی، امیرحســین 
اسفندیار، علی رمضانی، امین خواجه خلیلی، علی حاجی پور، مهدی مرندی، آرمین 
قلیچ نیازی و محمد ولی زاده، بازیکنان تیم فولاد ســیرجان در نخســتین دوره لیگ 

قهرمانان مردان آسیا هستند.

سوژه خبر

شرق: بیست وششمین دوره لیگ برتر بسکتبال ایران با قهرمانی تیم شهرداری گرگان به پایان رسید؛ اما 
آنچه در سومین دیدار فینال این رقابت ها رقم خورد، فراتر از یک مسابقه بسکتبال معمولی بود؛ دیداری 
که به  واسطه حواشی متعدد، تأخیر طولانی و لحظات پرتنش، به یکی از دراماتیک ترین فینال های تاریخ 
لیگ تبدیل شــد. مســابقه ای که در نهایت با پیروزی ۹۸ بر ۹۵ تیم شــهرداری گرگان برابر تیم طبیعت 
اسلامشهر همراه شد تا قهرمان جدید لیگ، جام را در میان انبوه تماشاگرانِ پرشور خودی در گرگان بالای 
ســر ببرد. طبق برنامه اعلام شده، ســومین بازی فینال قرار بود ساعت ۱۶ روز دوشنبه ۱۵ اردیبهشت در 
ســالن امام خمینی (ره) گرگان آغاز شود. اما ازدحام بیش از حد جمعیت و شرایط نامناسب در فضای 
داخلی ســالن باعث شد ناظر فدراسیون اجازه شروع بازی را صادر نکند. شرایطی که منجر به تأخیری 
دو ساعته شد و یک بار دیگر مسئله میزبانی گرگان و مشکلات اجرائی آن را به صدر انتقادات بازگرداند. 
مسئولان تیم طبیعت اسلامشهر نیز در واکنش به وضعیت نامناسب سالن، اعلام کردند تا زمانی که فضا 
امن و آرام نشود، به زمین نخواهند رفت. اگرچه میثم علیپور، رئیس سازمان لیگ، پیش از این هشدار داده 
بود که در صورت ادامه بی نظمی ها، میزبانی از تیم ها سلب خواهد شد، اما شواهد نشان داد که نظارت 
و اعمال این هشدارها با ضعف هایی جدی روبه رو است. در نهایت، پس از دو ساعت معطلی، بازی آغاز 

شد؛ اما فضای پرتنش و ازدحام سکوها، سایه سنگینی بر روند مسابقه انداخت.

شروعی پایاپای در نیمه اول
با آغاز بازی، شهرداری گرگان موفق شد کوارتر اول را با نتیجه ۲۳ بر ۲۰ به سود خود خاتمه دهد. 
اما در کوارتر دوم، تیم طبیعت که هدایت آن را مهران شاهین طبع، سرمربی باتجربه سابق تیم ملی، 
برعهده دارد، بازی را در دســت گرفت. آنها با انسجام دفاعی بهتر و برنامه ریزی دقیق تر در حملات، 
موفق شــدند ۲۱ بر ۱۴ پیروز شــوند و با نتیجه ۴۱ بر ۳۷ به رختکن بروند. در طول نیمه اول، حضور 
گسترده تماشاگران گرگانی و تشویق های بی امان آنان تأثیر مشهودی در فضای بازی داشت. بازیکنان 

تیم طبیعت بارها از ســوی نیمکت خود فراخوانده 
شــدند تا تمرکز خود را حفظ کنند، اما نیمکت گرگان 
با شــور بیشــتری هدایت می شــد. صالح مخدومی، 
سرمربی جوان شهرداری، در تمام دقایق پرتنش بازی 

در حال هدایت بی وقفه تیمش بود.

بازگشت گرگان، جدال نفس گیر تا ثانیه پایانی
کوارتر ســوم با تداوم برتری نسبی طبیعت همراه 
بود. این تیــم با نتیجه ۱۹ بر ۱۷ ایــن کوارتر را نیز به 
ســود خود خاتمــه داد و اختلاف امتیــاز را به عدد 
شش رســاند (۶۰ بر ۵۴). اما در کوارتر چهارم، بازی 
شکل دیگری پیدا کرد. شــهرداری گرگان با تغییرات 
تاکتیکی، فشــار دفاعــی و بهره گیری از اشــتباهات 
حریف، رفته رفتــه اختلاف را کاهــش داد. در میانه 
کوارتــر چهــارم، بازیکنانــی مانند میثــم میرزایی و 
امیرحسین یازرلو با درخشش خود، روحیه تیم را بالا 
بردند، درحالی که تنها ۱:۰۷ تا پایان زمان قانونی بازی 
باقی مانده بود، دو تیم به امتیاز مساوی ۷۴ رسیدند. 
با اینکه تیم طبیعت در ادامه با یک توپ ربایی بازی را 
۷۶ بر ۷۴ کرد، اما ضربه های آزاد و تصمیمات داوران 
باعث شــد بازی بار دیگر در ۷۶ مساوی شود تا همه  

چیز به وقت اضافه کشیده شود.
دوئلی فرسایشی با ۲ وقت اضافه

در وقت اضافه اول، دو تیم شــانه  به  شــانه هم 
پیش رفتند و امتیازات یکی پــس از دیگری جابه جا 
می شــد. بازی با نتیجه مســاوی ۸۵ به وقت اضافه 
دوم کشــیده شــد. در ایــن لحظات، تجربه ارســلان 
کاظمــی و دوندگــی بازیکنانی مانند مبین شــیخی 
تأثیرگذار شد. گرگانی ها در لحظات ابتدایی این وقت 
اضافــه با پرتاب موفق کاظمی پیــش افتادند و پس 
از آن نیز با پرتاب ســه امتیازی شــیخی در فاصله ۳۱ 
ثانیه مانده به پایان، اختلاف را به پنج امتیاز رساندند. 
درحالی که سینا واحدی برای تیم طبیعت موفق شد 
با پرتاب ســه امتیازی، امید را زنده نگه دارد، اما فشار 
روانی، خستگی و اشتباهات پیاپی، فرصت ها را از تیم 

شــاهین طبع گرفت. در نهایت، در دیداری که حدود ســاعت ۲۱ به اتمام رســید، شهرداری گرگان با 
برتری ۹۸ بر ۹۵، پیروزی ســوم خود را ثبت و عنوان قهرمانی فصل ۱۴۰۳-۱۴۰۴ لیگ برتر بســکتبال 

را از آن خود کرد.

انتقام شیرین، قهرمانی در خانه
این قهرمانی برای شــهرداری گرگان ارزشی دوچندان داشت. آنها فصل گذشته در همین مرحله، 
مقابــل تیم طبیعت با هدایت همین مربی یعنی مهران شــاهین طبع، مغلوب شــدند و از قهرمانی 
بازماندند، اما حالا در فصل جاری، شاگردان صالح مخدومی با کسب سه پیروزی متوالی (دو بازی در 
تهران و یک بازی در گــرگان)، نه تنها جام را از چنگ 
مدافع عنوان قهرمانی درآوردند، بلکه انتقام شکست 

سال گذشته را نیز گرفتند.

مخدومی، از کمک مربی تا قهرمانی
صالــح مخدومی، ســرمربی جــوان و کم تجربه تر 
شــهرداری گرگان، فصل جاری را برای اولین بار به عنوان 
ســرمربی در لیگ برتر آغاز کرد. او در گذشــته به عنوان 
کمک مربی در کنار مهران حاتمی و حتی شاهین طبع در 
قهرمانی های پیشین گرگان حضور داشت. اما حالا توانست 
با اتکا بر دانش خود و انگیزه بالای بازیکنان، شــهرداری 
را بــرای چهارمین بار در تاریخ لیگ بــه مقام قهرمانی

 برساند.

شکست مدافع قهرمانی با مربی پرافتخار
تیم طبیعــت اسلامشــهر که فصل گذشــته در 
نخســتین حضورش در لیگ برتر به قهرمانی رسیده 
بود، این بار نتوانســت موفقیــت را تکرار کند. مهران 
شاهین طبع، مربی باتجربه ای که پیش تر نیز شهرداری 
گرگان را به قهرمانی رســانده و چندین سال هدایت 
تیم ملی را برعهده داشــته، مقابل شاگرد سابق خود 
متوقف شــد و برای دومین فصل متوالی، نقش اول 
فینــال را ایفا کرد؛ یک بار به عنــوان فاتح و این بار در 

نقش بازنده.

پایان در گرگان، جام در گرگان
با سوت پایان بازی، سالن امام خمینی (ره) گرگان 
غرق در شــور و شــعف شــد. بازیکنان، کادر فنی و 
هواداران شــهرداری گرگان در جشن قهرمانی خود، 
جامی را بالای ســر بردند که در یکی از جنجالی ترین 
فینال های ســال های اخیر به دست آمده بود. جشن 
قهرمانی، زیر نور فلش دوربین ها، در دل ازدحامی که 
حتی پیش از شروع مسابقه دردسرساز شده بود، تبدیل 
به نقطه اوج یک فصل پرفرازونشــیب برای بسکتبال

 گرگان شد.

ایمــان کوچکی: در فوتبال حرفه ای، آنچــه در قاب دوربین و 
پشت میکروفن گفته می شود، گاه به اندازه  عملکرد در زمین 
مســابقه اهمیت می یابد. در روزهایی که پرسپولیس بیش از 
هر زمان به آرامش و انسجام نیاز دارد، گفت وگوی تلویزیونی 

سروش رفیعی  نه تنها کمکی به تلطیف فضای موجود نکرد، 
بلکه گره های تازه ای به بحران های رسانه ای باشگاه افزود.

ســروش رفیعی در برنامــه ای زنده، به ابهامــات درباره 
پاداش های دریافتی از ســوی هواداری متمول پاسخ داد. او 
در بخشــی از صحبت هایش تأکیــد کرد «هیچ 
پولی پخش نکرده»، امــا لحظاتی بعد تصریح 
کرد مبلــغ مذکور را دریافت کــرده و آن را «به 
امید عالیشــاه، کاپیتان تیم» تحویل داده است. 
این تناقض آشــکار، مورد واکنش مجری برنامه 
قــرار گرفت و به نقطه  ضعــف بزرگی در روایت 

رفیعی تبدیل شد.
رفتار حرفه ای در تیم های بزرگ، پیش و بیش 
از هرچیز به حفظ ساختار سلسله مراتبی، احترام 
به چارچوب رختکن و پرهیز از حاشیه سازی گره 
خورده است. اینکه یک هوادار با دورزدن سازوکار 
باشگاه، پاداشی را مستقیما به یک بازیکن تحویل 
دهد تا به کاپیتان منتقل شود، مصداقی روشن از 
نقــض نظم درونی تیم اســت. توجیه این اقدام 
با ارجاع به گذشــته -آن گونــه که رفیعی گفت: 
«ما در تراکتور هم سکه می گرفتیم»- نمی تواند 
پاسخ قانع کننده ای باشد؛ زیرا تکرار یک اشتباه در 
گذشته، مشــروعیت بخش خطای امروز نخواهد 
بــود. ایــن دقیقا همــان مغالطه مشــهور «دو 

اشتباه» است.
ســروش در ادامــه خــود را قربانــی فضای 
مســموم مجازی معرفی کــرد و از دلخوری یک 
هوادار قدیمی ســخن گفت؛ هــواداری که فقط 
به واســطه حواشــی اخیر، اعتمادش به رفیعی 
را از دســت داده است. اگرچه این روایت از جنبه 
احساسی برخوردار بود، اما واقعیت آن است که 
بســیاری از ابهامات امروز، برخاسته از رفتارها و 

مواضع خود اوســت. از شائبه  اختلاف با برخی بازیکنان گرفته 
تا تلاش بــرای تأثیرگذاری بــر بازوبند کاپیتانــی، آنچه فضای 
پیرامونی پرســپولیس را ملتهب کــرده، بیش از آنکه محصول 
تخیلات هواداران باشــد، ریشــه در رفتارهای قابل تأمل برخی 

بازیکنان دارد.
افزون بر این، انتخاب زمان حضور رفیعی در برنامه ای زنده 
-در آستانه دو دیدار حســاس برای تیم- تصمیمی نادرست 
بود. طــرح مســائل درون تیمی در فضای رســانه ای، آن هم 
پیش از مسابقاتی سرنوشت ساز، چیزی جز آسیب به وحدت 
تیمی در پی نخواهد داشــت. کاپیتانــی صرف نظر از بازوبند، 
مسئولیتی است برای حفظ آرامش جمعی، نه شعله ور کردن 
دوباره شعله های حاشیه. ســروش در این برنامه، چندین بار 
منتقدان خود را دعوت به حضور روی خط کرد. اما ســکوت 
بازیکنــان یا غیبــت آنان در قاب زنده، لزوما بــه معنای تأیید 

او نیســت. گاه ســکوت،  گفته هــای 
حاصــل درک بالاتــر از مصلحت 
تیمی اســت، نه نشــانه پذیرش 

نقدها. در  یــا بی پاســخ ماندن 
پایــان  باید گفــت  نیت رفیعی 
هرچه بوده باشد -روشنگری، 
دفــاع از خود یا حتی پاســخ 

نتیجه  رسانه ای-  فشارهای  به 
گفت وگوی او چیزی جز افزودن 

بر دامنه ابهام هــا نبود. در فصلی 
که پرســپولیس نیازمند بازســازی 

اعتماد عمومی و انسجام درونی 
اســت، چنیــن حضورهایی، ولو 
بــا نیت خیــر، فقط بــه تعمیق 
شــکاف ها می انجامد. در فوتبال 
حرفه ای، گاه نگفتن  مســئولانه تر 

از گفتن است.

کاپیتان موازی؛ دردسر تازه پرسپولیس

گرگانی ها در شــرایطی قهرمان شــدند و جام را بالای سر بردند که اعضای تیم 
طبیعت از وضعیت میزبانی و بی نظمی های موجود  گلایه داشتند. پیام ضیا، مدیر 
فنی تیم طبیعت، در خصوص شــرایط برگزاری بازی فینال لیگ برتر بسکتبال به  
«شرق» گفت: «مشکلات زیادی در روند برگزاری این مسابقه پیش آمد. بازی قرار 
بود ساعت چهار بعدازظهر آغاز شود، اما به دلیل ازدحام جمعیت و مشکلاتی 
که در کنترل این وضعیت وجود داشت، با دو ساعت تأخیر شروع شد. این تأخیر 
باعث شد  تیم ها، به ویژه تیم طبیعت، بیش از حد در بیرون از سالن منتظر بمانند 
و حتی نتوانند به موقع وارد سالن شوند. پس از ورود به سالن، شرایط هنوز به طور 
کامل آماده نبود و مســئولان سالن تنها توانســتند ۵۰ درصد از وعده هایی را که 
بــرای بهبود وضعیت داده بودند ، عملی کننــد ». ضیا تأکید کرد که پس از ورود 
به ســالن، دوباره وضعیت به حالت اولیه بازگشت و مشکلاتی از جمله حضور 
افرادی که هیچ مسئولیتی نداشتند، در کنار زمین ادامه پیدا کرد. او افزود که این 
مســائل قطعا بر عملکرد تیم طبیعت تأثیر گذاشــت: « شرایط برگزاری مسابقه، 
از جمله نظم و انضباط ســالن، باید رعایت شود تا تیم ها بتوانند با تمرکز و بدون 
حواس پرتی بازی کنند. این مسائل باعث ایجاد استرس و عدم تمرکز در بازیکنان 

طبیعت شد و قطعا بر کیفیت بازی تأثیر گذاشت ».
مدیر فنی تیم طبیعت در ادامه اظهار کرد: «باید به تیم شــهرداری گرگان تبریک 
گفت که قهرمانی را به حق کســب کرد. تیم طبیعت اگر در شرایط بهتری بازی 
می کرد، می توانست عملکرد بهتری از خود نشان دهد. هرچند ما در بازی تهران 
قهرمانی را از دســت داده بودیم ». پیام ضیا درباره مســئولان برگزاری مسابقات 
و فدراســیون بسکتبال نیز به انتقاد پرداخت و گفت که باید تدابیر بیشتری برای 
برگزاری بازی های فینال در آینده اندیشیده شود: «ناظر بازی باید وظایف خود را 
به درستی انجام دهد و از ابتدا بررسی کند که شرایط برگزاری مسابقه بدون هیچ 
مشکلی برقرار باشد. در قوانین فدراســیون آمده که هیچ فردی نباید در اطراف 
زمین بازی حضور داشــته باشد،  چه برسد به اینکه شرایطی باشد که تماشاگران 
بتوانند دســتگاه بســکتبال را تکان دهند! نه تنها فدراســیون کنونی، بلکه حتی 
فدراســیون قبلی نیز نتوانســته اند برای برقراری نظم و شرایط مناسب در سالن 

گرگان اقدام مؤثری انجام دهند ».

تنها نیمی از وعده ها برای ایجاد نظم
 عملی شد
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گزارشی از فضای پرتنش دیدار پایانی لیگ برتر بسکتبال 
میان شهرداری گرگان و طبیعت اسلامشهر
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